
ID Fractie Onderwerp Vraag Antwoord
162 D66 Verzamelbesluit 2022-2 In bijlage wordt op pagina 6 bij thema 

Zorg en Welzijn onderwerp 
Bijstandsuitkeringen aangegeven dat het 
BUIG budget vanuit het Rijk naar beneden 
is bijgesteld. Hierbij wordt door het 
college voorgesteld om dit budgetneutraal 
te verwerken in de begroting.   Op basis 
waarvan concludeert het college dat de 
kosten voor bijstandsuitkeringen in 2022 
lager uit zullen vallen dan initieel begroot?

Het Rijk heeft de rijksuitkering Buig naar 
beneden bijgesteld door o.a. de lagere 
werkloosheidsverwachting en de 
regiokenmerken zoals beschikbaar werk. Wij 
zien zelf ook een lichte daling van het aantal 
uitkeringen en hebben daarom voorlopig ook 
de uitgavenkant verlaagd met hetzelfde 
bedrag. Eind september verwachten we de 
definitieve vaststelling van de uitkering BUIG 
en dan wordt ook de lastenkant bijgesteld naar 
de dan te verwachten uitgaven.

163 D66 Verzamelbesluit 2022-2 In bijlage wordt op pagina 6 bij thema 
Zorg en Welzijn onderwerp Lokaal 
sportakkoord aangegeven dat er 30k aan 
subsidie is ontvangen vanuit het Rijk. Het 
college stelt voor deze subsidie door te 
zetten aan Sportstad die in samenspraak 
met de gemeente de regeling zal 
uitvoeren.  Kan het college aangeven wat 
en wanneer Sportstad met deze 30k gaat 
doen om zoveel mogelijk mensen met 
plezier te laten sporten en bewegen? Wat 
zijn de verwachte resultaten? En hoe en 
wanneer wordt de raad geïnformeerd over 
behaalde resultaten?

De middelen ten behoeve van de LSA worden 
jaarlijks beschikbaar gesteld. Doel en streven 
was dat dit tot en met 2022 zou plaatsvinden. 
De middelen vragen we dan ook jaarlijks aan 
en worden dus niet automatisch aan 
gemeenten beschikbaar gesteld. Mogelijk 
wordt de regeling LSA na 2022 structureel 
beschikbaar. Vanuit Heereveen zullen we, 
indien de regeling een vervolg zal krijgen, ook 
daar een beroep op doen. Het LSA-budget 
staat tot de beschikking van het kernteam 
Lokaal Sportakkoord Heerenveen en deze 
worden zoveel mogelijk ingezet ten behoeve 
van de 4 Heerenveense ambities. Zie overigens 
de beantwoording van vraag 177 voor nadere 
toelichting. Voor 2022 zal o.a. een hackathon 
met sportpartners plaatsvinden voor 
Heerenveense sportprojecten. De volledige 



verantwoording willen we graag actief doen - 
schriftelijk of presentatie commissie - in de 
eerste helft van 2023.

172 D66 Verzamelbesluit In het raadsbesluit is een verloop van de 
algemene reserve weergegeven. dit is 
zeer informatief. Wat opvalt is dat de 
impact van raadsbesluiten apart wordt 
genoemd, begrijpen wij dan goed dat dit 
niet is verwerkt in de verzamelbesluiten? 
en waarom niet?   kan in de grote brokken 
worden aangegeven welke raadsbesluiten 
dit betreffen?

Bijgevoegd treft u een overzicht van de 
raadsbesluiten die verwerkt zijn in de 
verwachte prognose van de algemene reserve

173 D66 verzamelbesluit Op pagina 13 staat dat er een onttrekking 
is. dit is verwarrend aangezien het totale 
verzamelbesluit positief eindigt. De 
dubbele ontkenningen helpen niet. 
Begrijpen wij het nu goed dat als resultaat 
van dit verzamelbesluit een minder 
negatief effect heeft op de begroting tov 
eerdere begrotingsstanden?

Uw conclusie is juist. Conform het BBV dient 
het resultaat van dit verzamelbesluit 
gecorrigeerd te worden op het resultaat van 
het 1e verzamelbesluit. Deze verwerking is 
boekhoudkundig juist, wij zoeken nog naar een 
heldere verwoording.

177 CU Verzamelbesluit 2022-2 
/ Zorg en Welzijn

Subsidieregeling Nationaal Sportakkoord: 
ook voor 2022 ontvangen wij hiervoor € 
30.000. In samenspraak met de gemeente 
wordt deze regeling door Sportstad 
Heerenveen BV uitgevoerd Vraag: Hoe 
gaat Sportstadion deze uitvoeren?

In Heerenveen kennen we het Heerenveens 
Lokaal Sportakkoord (LSA). Verantwoordelijk 
voor de uitvoering van ambities en activiteiten 
is het kernteam LSA Heerenveen. Leden van 
het kernteam zijn actief in het Heerenveense 
verenigingsleven, maar ook Sportstad, 
buurtsportcoaches en de gemeente hebben 
daarin zitting.

187 PvdA 2e verzamelbesluit Thema   Samen met inwoners: Terug 
storting van opgebouwd 

zie bijlage.



kapitaalverzekering bij een verzekeraar. 
Deze is per 1-1-2022 opgezegd. 
Doorgaans krijgen verzekerden tijdig 
bericht over mutaties. Het gaat om een 
bedrag van € 435.816,=.  1) Sinds 
wanneer was bekend dat deze verzekering 
was opgezegd? 2) Is er nu en in toekomst 
een risico, zo ja hoe is nu dit ontstane 
risico afgedekt?

188 PvdA 2e verzamelbesluit Thema Zorg en Welzijn: Korting 
bijstandsuitkering BUIG. Vanuit het rijk 
een korting berekend n.a.v. de besteding 
van het afgelopen jaar en de inschatting 
van het lopende jaar. Dit is een bedrag 
van € 1.159.000,=  Vraag: 3) Wat zijn de 
gevolgen van deze korting

Dit is een voorlopige bijstelling van de 
Rijksuitkering, eind september ontvangen we 
de definitieve bijstelling. Gevolg kan zijn dat er 
meer aan uitkeringen wordt uitgegeven en er 
een beroep wordt gedaan op eigen middelen. 
Het risico van onvoldoende budget voor de 
uitgaven wordt meegenomen in Naris voor het 
bepalen van het beschikbare 
weerstandsvermogen.

189 PvdA 2e verzamelbesluit Thema Zorg en Welzijn   Lokaal 
sportakkoord SPUK 2022 is een subsidie 
die jaarlijks wordt uitgekeerd naar een 
vaste bedrag afhankelijk van het aantal 
inwoners. Voor Heerenveen betreft het 
een bedrag van € 30.000,=. De besteding 
van dit bedrag is neergelegd bij Sportstad 
Heerenveen BV.  Deze subsidie moet 
jaarlijks worden aangevraagd en deze 
subsidie regeling kan t/m 2023 worden 
verstrekt.  4) Waarom is dit bedrag niet in 
de begroting meegenomen? 5) Zijn er al 

4. Destijds bij de start en het begin van het 
lokaal Sportakkoord Heerenveen is daar niet 
voor gekozen omdat we eerst zekerheid willen 
hebben dat de subsidie uitgekeerd wordt.   5. 
De toezegging van het rijk voor de inzet van 
deze subsidiegelden is leidend voor de 
uitvoering. Dus zodra de aanvraag vanuit 
Heerenveen door VWS is goedgekeurd start het 
kernteam met de inzet van sportprojecten. Bij 
een mogelijke negatieve beantwoording op de 
aanvraag gaan sportprojecten niet gestart 
worden. Tot op heden zijn de beschikbaar 



kosten gemaakt over de invulling van 
deze subsidie, zo ja als de subsidie niet 
verstrekt was hoe had dit dan financieel  
worden verantwoord? 6) Wie bewaakt de 
financiële afhandeling en uitvoering?

gestelde middelen definitief vastgesteld vanuit 
het rijk. Voor dit en volgend jaar hanteren we 
dezelfde werkwijze en verwachten we hetzelfde 
verloop.    6. Het kernteam Heerenveen in 
samenwerking met sportstad.

190 PvdA 2e verzamelbesluit Thema Toekomstbestendig en Duurzaam: 
Vanwege de eis van het Rijk om de 
verstrekte subsidie te krijgen er een even 
groot  bedrag als eigen bijdrage moet 
worden gedaan is gewenst extra € 
50.000,= hiervoor te reserveren uit eigen 
middelen. Uit de toelichting blijkt dat het 
al gereserveerde budget, in de Circulaire 
economie, anders wordt gefinancierd. In 
totaal is er nu € 100.00,= aan budget 
beschikbaar  Vraag is: 7) Zijn er al 
plannen voor de besteding van de extra 
financiële middelen

Het beschikbare budget voor de voorbereiding 
van het circulair ambachtscentrum is (en 
wordt) besteed aan: - Kosten extern advies 
van De Jonge Milieuadvies voor het 
voorbereidend onderzoek en uitbrengen van 
het adviesrapport. Na bestuurlijke 
besluitvorming blijft de externe adviseur 
betrokken om samenwerking tussen circulair 
ambachtscentrum en onderwijs- en sociale 
werkvoorzieningspartijen definitief vorm te 
geven en te formaliseren.  - Kosten extern 
advies van Antea Group betreffende ‘second 
opinion’ op de uitgewerkte business case van 
het circulair ambachtscentrum - Ambtelijke 
kosten van de betrokken afdelingen - 
Deelnemersbijdrage Friesland College aan 
Smart Circulair Challenge

191 PvdA 2e verzamelbesluit Mutaties investeringskredieten: Er was 
sprake van € 231.000,= voor de realisatie 
van 2 noodlokalen en een 3e welke door 
de kinderopvang bekostigd wordt. De 
meerkosten voor een alternatieve locatie 
bedraagt € 30.000,=.   Vragen zijn: 8) 
Betreft het hier een andere locatie voor al 
de drie noodlokalen?   9) Draagt de 

8. Het betreft hier de locatie die is gekozen 
nadat alle voor- en tegens tegen elkaar zijn 
afgewogen. Deze locatie brengt meerkosten 
met zich mee.  9. De kinderopvang bekostigt 
haar eigen uitbreiding van 1 noodlokaal. 10. 
De totale kapitaallasten bedragen € 21.315.



kinderopvang ook bij aan de kosten voor 
de andere locatie en hoeveel? 10) Wat zijn 
dan de uiteindelijke kapitaallasten?


